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Lokale politiek  
biedt kansen

Had je mij een jaar of zes geleden gevraagd of ik 

wel eens met een raadslid sprak, dan had ik vast 

geantwoord: ‘Waarom?’ Tot het college van B&W 

(burgemeester en wethouders) ineens besloot om 

een van de gymzalen af te breken en geen nieuwe 

zaal te bouwen. Het bericht kwam onverwacht. 

Snel daarna werd ik gebeld door een raadslid. Ik had 

geen idee wie hij was. Hij vroeg in hoeverre onze 

vereniging betrokken was bij het proces. Na een lang 

gesprek werd mij duidelijk dat hier een politiek spel 

werd gespeeld, een voor gevorderden. Ons bestuur 

had nooit geïnvesteerd in relaties binnen de lokale 

politiek. We stonden dus met 2-0 achter en zochten 

contact met andere gebruikers van de gymzaal. 

Gelukkig maakten mensen ons wegwijs in de lokale 

politiek. Zij begrepen hoe een besluit tot stand kwam 

en waar we tegengeluid konden laten horen. Voor ik 

het wist stond ik voor een volle raadszaal achter de 

microfoon en sprak ik de raadsleden toe. Het begin 

van een nieuw hoofdstuk voor onze club en van een 

nieuw avontuur voor mij persoonlijk. 

Ik woonde raadsvergaderingen bij, verdiepte me in de 

lokale politiek en bleef na vergaderingen hangen om 

te netwerken. Een tijdsinvestering met een gericht 

doel: het behoud van de gymzaal én een uitbreiding 

van de andere sportaccommodatie met turnzaal. 

Want inmiddels was het ons duidelijk dat er in de 

rapporten foutieve informatie stond. Hoezo genoeg 

capaciteit? Al jaren puzzelden we met het aantal uren.

Ook werd ons duidelijk dat als je iets voor elkaar wilt 

krijgen, je zichtbaar moet zijn en maatschappelijk 

betrokken. Dit betekent naast de gymlessen in de 

zaal, aanwezig zijn op een jaarmarkt, samen met 

de buurtsportcoach een sportmarkt organiseren en 

sport in jouw gemeente op de kaart zetten. Het kostte 

veel tijd, maar het gaf ook energie. En resultaten 

werden geboekt. Het college bood excuus aan voor de 

foutieve berekeningen. Er kwam een nieuw voorstel: 

uitbreiding van de sportaccommodatie en de kleine 

gymzaal zou voorlopig blijven staan. 

Inmiddels zijn we ruim vijf jaar verder en is onze 

gemeente gefuseerd. Helaas durfde men geen besluit 

te nemen voor de fusie en is het dossier overgedra-

gen. Dit betekent opnieuw starten met het investeren 

in relaties. Een gemeentehuis dat niet meer in je eigen 

dorp staat. Beleidsmedewerkers die het dossier niet 

kennen. Ik zette door, we waren immers zo dichtbij. 

De herkozen raadsleden brachten ons in contact met 

hun collega-raadsleden en zo werd ik al snel wegwijs 

in het nieuwe Altena. Een nieuwe gemeente biedt 

nieuwe kansen. Meedenken met het subsidiebeleid, 

het Sportakkoord, nieuwe buurtsportcoaches, een 

sportraad. We lieten ook hier zien maatschappelijk 

betrokken te zijn. 

Wat betreft de uitbreiding van de accommodatie 

met een turnzaal hebben we nog een lange weg te 

gaan, want het dossier is voor een tweede keer over 

de verkiezingen getild. Het maakt ons trots dat in 

diverse partijprogramma’s de turnzaal genoemd is. 

Op social media spreken raadsleden over het belang 

van voldoende sportcapaciteit inclusief een turnzaal. 

Inmiddels is in de meeste gemeentes de nieuwe raad 

geïnstalleerd. Zorg dat je als clubbestuurder inves-

teert in politieke relaties. Er liggen kansen, ook voor 

jouw sportclub! ❚
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